
 

Fællesbestyrelsesmøde 
Tirsdag d. 21. 06. 2022 kl. 18.30 til 21.00 

 
 

Afbud:  ________________________________________________________ 
 

1. Godkendelse af dagsorden.  

Godkendelse af referat samt underskrift 

 

2. Orientering: 

Formand 

Hellevad Børneunivers, SKS, AJ 

Nyt fra personalet, GH, LC 

 

3. Farvel til medlemmer af bestyrelsen. 
 

4. Økonomi. SKS 

 

5. Præsentation af ansatte med billeder? 
        Fra sidst 

 

6. Ændring af busruter  
Har vi nogle ændringer? 

 

 

7. Timefordelingsplan (næste års skema) 
 

 

8. Hvordan dækkes timer ved sygdom 

 

9. Morgenmodtagelse i bh og 

småbørnsgruppen 
 

 

10. Udvidelse af børnehaven. 
Bilag vedlagt 

 

 

11. Årshjul 
Fast punkt. Har vi tilføjelser. Bilag vedlagt 

 
 

 

Evt.: I børnehaven har vi oplevet, at der 

hos de kommende skolebørn, bliver holdt 

fødselsdag, hvor der bliver ”plukket” i 

børnene i forhold til deltagelse, og det 

giver anledning til at nogle børn føler sig 

uden for.  

 

 

 

 

Ad 1. Godkendt og underskrevet 

 

Ad 2. LS: Nationaltest tager det politiske udvalg 

op igen efter sommer 

SKS: lærerne har evalueret skolefesten og der er 

stemning for at holde forårsfest og skolefesten 

sammen. 

CO2 skyerne er kommet op i klasserne og de 

fungerer sådan, at de bliver røde, når der CO2 

niveauet er for højt. 

Der stopper 4 pædagogiske personaler fra 

SFO/skole, samt 1 lærer her i sommerferien. Vi 

har 3 personaler klar til SFO og 

ansættelsessamtaler til en medhjælper i næste uge. 

Der er ansættelsessamtaler til lærer i morgen. Vi 

får en medarbejder fra Fjordskolen til Pulten. 

Louise, barselsvikar fra børnehaven, bliver ansat i 

SFO/skole. 

Ledelsen har igangsat en undersøgelse af den 

sociale kapital blandt hele medarbejderstaben. 

Ang. Multibanen – så har Aabenraa kommune 

bevilliget de sidste penge til opførelsen af 

Multibanen og det bliver officielt fra i morgen, 

via en flot video (kan ses på Hellevad Idræts 

Forenings hjemmeside: ”BREAKING! Så er vi i 

mål”). Arbejdet med udgravningen starter i 

august. 

AJ: Der arbejdes ihærdigt på overleveringen af de 

store børn, til børnehaveklassen, samt på 

planlægningen af en ny sæson, så vi bliver klar til 

start i august 

GH: Vi arbejder på sidste skoledag 

 

Ad 3. Tusind tak til Lone og Torben for mange 

års godt, konstruktivt og givtigt samarbejde.  

Lone har siddet i bestyrelsen siden 2014 og 

Torben siden 2012. 

 

Ad 4. Som det ser ud lige pt, så for vi et 

overforbrug på ca. 5-6 % på skolen. Vi håber, at 

få procenten lidt ned. 

 

Ad 5. Vi er startet lige så stille op med billede 

med tekst af bestyrelsesmedlemmer. De bliver 

synliggjort i AULA 

 



Ad. 6. Der er et stort ønske om, at bus nr. 

698 kommer til at køre omkring 

Hinderup, og at den stopper i Nr. Hostrup 

om eftermiddagen. Lene sender en 

skrivelse til Søren, der henvender sig til 

kommunen, med forespørgslen. 

 

 

Ad.7. Vi har gennemgået 

timefordelingsplanen og den er 

underskrevet af formanden 

 

 

Ad. 8. Retningslinjerne for vikardækning 

gennemgås.  

 

Ad. 9. Det er Ellen der åbner i børnehaven 

hver morgen og tager imod alle tre 

grupper. De følgende medarbejdere, 

kommer kl. 6.45, kl. 7, kl. 7.30 osv. 

Ressourcerne bliver hele tiden fordelt så 

de svare til behovet.  

 

Ad. 10. Vi har gennemgået skrivelsen. 

Der er mulighed for at tilføje og rette de 

næste par dage og så skal den sendes 

afsted til politikkerne 

 

Ad. 11. 

Vi har tilføjet et par enkelte punkter 

 

 

 

Evt.:  

 

 

 

Næste møde: __d. 10. august_____ 

Punkter til næste møde:  


